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Op vrijdag 28 april 2016 ontvingen wij vragen van de fractie SP over het bovengenoemde onderwerp. Hieronder 
treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
"Op 8 april jl. verscheen er een artikel op de nieuwssite Binnenlands Bestuur dat driekwart van de Nederlandse 
gemeenten geld overhoudt op het WMO-budget. Wij als SP zijn benieuwd naar de Goirlese situatie. Vooral omdat 
er na aanleiding van de overheveling van taken naar de WMO in 2015 ook in Goirle gekort is op het WMO-
budget. Mocht er ook hier een flink overschot zijn, lijkt het voor de SP wel zo eerlijk naar de burgers 
maatregelen te verzachten of terug te draaien. Hier volgen de vragen:" 
 
Vraag 1:  
Hebt u dit nieuws ook vernomen? 
 
Antwoord:   
Ja, wij hebben dit nieuws ook vernomen.  
 
Vraag 2: 
Heeft Goirle ook te maken met een overschot op het WMO-budget en om hoeveel gaat het? 
 
Antwoord:  
De gemeente Goirle heeft in de jaarrekening 2015 een bedrag van € 697.000,00 over op het product Wmo. 
 
Vraag 3:  
Welk bedrag heeft u in 2015 gekort op de WMO? 
 
Antwoord:  



Wij hebben geen bedrag 'gekort' op de Wmo. Wij hebben de budgetten (Wmo, Jeugdwet en Participatiewet) die 
wij van het Rijk hebben ontvangen als taakstellend opgenomen in onze gemeentebegroting.  
 
Vraag 4:  
Wat hebt u met het overschot gedaan of gaat u met het overschot doen? 
 
Antwoord:  
De gemeenteraad zal bij vaststelling van de jaarrekening een besluit nemen over het rekeningresultaat.  
 
Vraag 5: 
Mocht u een structureel overschot hebben, gaat u dan bezuinigingsmaatregelen in de WMO verzachten of 
geheel terugdraaien? 
 
Antwoord: 
Wij verwachten dat er geen sprake is van een structureel overschot. De komende jaren zal door het Rijk een 
verdergaande korting worden doorgevoerd op de middelen die wij voor de transities ontvangen. 
 
Onlangs heeft een evaluatie van de inkoop sociaal domein (lokaal Wmo en jeugd) plaatsgevonden. Uit deze 
evaluatie blijkt dat op enkele onderdelen (resultaatgebied daginvulling en huisvesting) de tarieven soms tekort 
schieten. Waar dit in 2015 en 2016 is gebleken of nog blijkt, wordt zoveel als mogelijk maatwerk geleverd. 
Voor 2017 zullen de tarieven op deze onderdelen, in overleg met de aanbieders, worden aangepast. Er zijn geen 
signalen dat de tarieven op de andere onderdelen niet toereikend zouden zijn waardoor inwoners niet de 
ondersteuning krijgen die zij nodig hebben.  
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